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Plan narekuje življenje
Prvenstvena naloga je ustvarjanje pogojev
za hitrejši napredek naše samoupravne
socialistične skupnosti

Programska seja občinske
konterence socialistične zveze
defovenga ijudstva Bežigrad po-
meni pregled opravljenega dela v
preteklem letu. ons poti v letu
1982. na njej pa so izvolili tudi
novo vodstvo občinske konle-
rence soaaiistične zveze

Dosedanji predsednik Joiko
Plrnar je v uvodnem poročilu kri-
lično ocenil opravljeno delo v
preteklem letu in med drugim
dejal: -Prettravali bi. če bi trdili.
da se je socialistična zveza Že v
celoii uveljavila w vseh krajevnih
skupnostih. posebno ie v tistih.
kl so bile oblikovane približno
pred enim Jetom Prav zato bi
iahko rekli. da imamo Se vrsio
orgamzacij socialisiJčne zveze.
ki po novem £e mso shotjile. ki se
še niso uspele organizaci|sko
utrditi na nitjih ravneh, to /e v
ulicah. na posameznih terenskih
obmotjih in podobno in ki tudi v
svoji vsakodnevni aktivnosti še
niso na&le lokalnih molivov, ki b>
strmli najširSi krog obtanov ii-
stega območja

Ob tem lahko pribijemo. da se
sociahstiina zveza v krajevnih
skupnostih uveljavlja v vsej svoji
Šinni tam, kjer nastopa kot fron-
ta, kjer pnhaja skozi njo do izra-
za akcijska enolnost in operativ-
na usposobljenost vseh družbe*
nopolitičnih si) in kjer se prav
zaradi tega postavljaio jasnt cilj'
in seveda tudi programi za ra^re-
Sevanje posameznih vprašanj,

Prav frontna povezanost vseh
organiziranih družbenopolilifinih
in družbenih sil na območju po-
sameznih krajevnih skupnosti je
eden temeljnih dosežkov, ki mu
lahko pnpišemo najpomembnej-
§i vpliv na vrsto dejavnosti. s ka-
tenmi se v kragevnih skupnostih
alt na ravni občine ukvarjamo v
socialistični zvezi«

Joško Pirnar je nato spregovo-
ril o nalogah pn krepitvi dela
utičnjfi in terenskih odborov, o

utrjevanju delegatskega sislema,
o stikih med občinsko m krajev-
nimi konferencamt ter sklenili
svoja razmiSljanja z besedami:

••Vendar pa bi morsla bHl v
Ofpredju aktlvno^ti aoclahatlč-
ne zveze, tudl ob razreievanju
vseh vpra&an), kf so noiteta v
programu, prvenstveno ena sa-
ma naloga, uatvarjsnjp pogojev
za hltrejil napredsk nsie «a-
moupravne soclallstične skup-
no§tl )n za tak« moinostl, v ka-
terih bodo naii delovni l)ud)» ln
občani iahko ie v večJJ merf TB-
zvijali svojo Inictatlvo, uvel|av-
Ijall svoje dalovne In družb«ne
ambiclje In u«tvar)all boljie po-
goje za httrejšo ra*t ivo|« Žlv-
Ijenjtk« ravn( fn za svof osebni
ter druzbanl napredak.

če bomo vt« nalog« podrtdlll
predvsem temu temelfnemu cl-
l)u, potem bomo nedvomno Qra-
dltl idravo družbo, v katerl bodo
l|udje zadovoljnl, v katert bodo
videli svo) temeljnl interet in v
katerl bodo prlpravljenl angažl-
rati vse svoje slle tudl za obram-
bo aistema, ki Je iamo njthov In
v katerem lahko saml gradllo
pogo|e za »vo( bo(|4l jutrl. Ce
bomo uslvarjall tako družbo, bo-
mo ustvarjall tudt močno, (a-
moupravno Jugoslavtjo, kl bo
imela za osnovo zadovol|na l)u-
dl. To pa bo temelj naie stabll-
nostl ln naj«ga napredka.«

Joško Pirnar se je s tem nago-
vorom pravzaprav poslovil od
predsedniškega mesta v občin-
ski organizaciji socialistične zve-
ze saj )e že prev2e1 naloge glav-
nega direktorja Mladinske knji-
ge Njemu in sekretarju Viliju
Gučku. ki mu ie prav tako pote-
kel drugi mandat, se je za oprav-
Ijeno delo zahvalil filan konleren-
ce Lojze Novak.

Člani konference so, kol smo
že poročaii, za novega predsed-
ritka izvoliii Alojza Strmofeta. do-

Sedanjega ravnatet a osnovne
Sole Francela Bevka, podpredse-j
dnika sta Še naprej Oto Grebencl
(poklicno) in Ana-Mllena Gafi-j
perSič (nepokitcno), za sekretar-1
ja pa so tzbrait Vlada Barabaš&A
JoŠko Pirnar bo Se naprei čiani
predsedstva obCinske konferen-
ce SZDL.

Delegali konlerence so sprejelt
tudi delovni program za letos, ki
ima v ospredju vsebmske in or-
gamzacijske pnprave na volitv«,
usposabljanje novo izvoljenih
delegatov ter skrb za uresničeva-
n|e deiegatskega in skupščin-
skega ststema. Pomembne nalo-
ge 4aka|O sociaiisiifino zvezo pri
krepitvi krajevne. Se zlasti pa hiS-
ne samouprave VeC kot dosiej
tio treba naredcfi pri akUviranju
svetov potroSnikov, problemi so
na področju preskrbe in kmelij-
stua. strniti m uporabtti pa bo
treba tudi prve izkuSnje pn uve-
Ijavljanju sistema usmerjenega
izobrazevari|a To |e le nekaj na-
log iz obfiirnega delovnega pro-
grama ki ga kot vsako leto nare-
kuje - življenje

V razpravo se je vkljuiila tudi J
podpredsedruca repubJiike kon-l
lerence socialistične zveze Ti ikal
Blaha. ki je memla. da |e treba v \
programu poudanti predvsem '
najboij igoče teme u vsakdanie-
ga življenja, da je treba skrbeli ia
delegatske odnose, ki se začno
gradtff v temeifnth celicah m da
je treba soctahstrčno zvezo razu-
meti bolj kot Ironlo. kol kraj, kjer
se sprejema reSitve in staliŠfta m
ne le kol meslo za koordmacijo

Na dnevnem redu konference
]e biia še ena pomembna točka ~
razprava o predlogu resotucije o
politiki izvajanja družbenega pla-
na obfiine v lelu 1982 Z njo so
strnili dvomeseCne razprave o
tem pomembnem dokumentu v
druzbenopolittčnrh orgamzaci-
jah, ki so seslavm del fronle in
tako delegatom družbenopolitič-
nega zbora občinske skupStme
dali osnovo za njihove razprave
m glasovanje o resoluciji na se|i
skupžfitne
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